
Interpellációs válasz Békés Város Önkormányzata Képviselő-testületének

2021. augusztus 12-i ülésére

Sorszám: Tárgy.

Balog Zoltán
y/1 9 .

interpellációs válasz

Döntéshozatal módja:

Egyszerű többség

____________________________

Tárgyalás módja: Előkészítette:

Nyílt ülés Gál András osztályvezető, Műszaki
Osztály

Tisztelt Képviselő Úr!

Interpellációs kérdések:

1 . Megkeresték a Múzeum köz és szökőkút közvilágításával kapcsolatban. A hentes

előtt lévő világítótestről a búra is hiányzik, de a többi sem világít. A lakókjelzése szerint több

ízben próbálták megjavítani, de csak nagyon rövid ideig világított. Volt olyan, hogyjavítás után

10 perccel ismét elment a világítás. A város központi részéről lévén szó, kérte, hogy oldják meg

ezt a problémát, hogy tartós legyen a világítás ezen a területen.

2. A Petőfi u. 87. szám alóljelezték felé ún. vízelvezető rendszer kiépítését, mivel nem

megfelelő méretű csövek vannak és a víz befolyik az udvarra, ahol egy nagyobb esőzés után

bokáig ér a víz és a lakók raklapokon járnak ki és be.

Válaszok:

1 . Az észlelt vagy bejelentett közvilágítási hibákat folyamatosan jelezzük a

közműszolgáltató felé, a hiba kijavítása viszont olykor egy hónapot is igénybe vesz. A sorozatos

meghibásodás okának feltárása szintén a közműszolgáltató feladata. A problémát ismételten

jelezni fogjuk szolgáltató felé.

2. Az érintett területen a csövek megléte is kétséges, ide legközelebb a volt „Kentucky

Pub”-tól kifelé vannak megfelelő szintre elhelyezett átereszek. A Petőfi u. 85-9 1 . ingatlanok‘
előtt szikkasztó árkok vannak. A csövek meglétéről, illetve méretéről szemrevételezéssel nem

lehet meggyőződni. A köztisztaság fenntartásáról szóló 9/2014. (III. 28.) önkormányzati

rendelet 8. (1) bekezdése kimondja, hogy „A használó az ingatlana előtti árokszakaszt (...)‘
továbbá ajárműbehajtók átereszét és afolyókákat köteles szükség szerint, de évente legalább

egyszer tisztítani illetve folyamatosan gyomtalanítani. “ Amint az önkormányzatnak

lehetősége lesz fejlesztésre az említett területen, meg fogjuk tenni azt.

Kérem válaszaim elfogadását.

Békés, 2021.július 15.

Kálmán Tibor
polgármester



Interpellációs Válasz Békés Város Önkormányzata KépViselő-testületének
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Sorszám: Tárgy.

Csibor Géza

31I9.
interpellációs válasz

Döntéshozatal módja:

Egyszerű többség

Tárgyalás módja.’ Előkészítette:

Nyílt ülés Nánási Zsolt osztályvezető, Gazdasági
Osztály
Gál András osztályvezető, Műszaki
Osztály

Tisztelt Képviselő Úr!

Interpellációs kérdés:

1 . Több helyről is megkeresték: az Erkel Ferenc utcán lakók jelezték, hogy vízelvezető vékony

cső bedugult a kátyú rendezése alkalmával és nem folyik le a víz. Volt, amikor bokáig ért a víz.

2. A Lengyel Lajos utca jobb oldalán lévő kis utcáknak az esővíz lefolyását pályázati pénzből

meg kellene oldani, mert egyik utcából sem folyik el a csapadékvíz. Itt is eltömődnek a lefolyók,

valamilyen megoldást keresni kellene.

3 . A Magyar utca 6-1 2 szám között elhagyott házak találhatók, és a szomszédok panaszkodnak,

hogy nagy a gaz, soka kitört fa, ami miatt egészségügyi panaszaik is vannak. Mind a kettő

magánterület. A szomszédok kérték, hogy az elhagyott házak előtt kaszálják le a füvet, hogy ne

legyen ilyen sok pollen.

4. Ugyanez a helyzet a Szélmalom utca elején is, ahol van egy üresen álló ház és hatalmas fű

van előtte. Kérte, hogy eiinek levágása iránt is intézkedjen az önkormányzat.

Válasz:

1 -2. A Lengyel Lajos utcából nyíló utcákban a csapadékvíz elvezető rendszer tisztítása

folyamatban van. A Mónus Illés, London, Prágai utcákban ez már megtörtént, az Erkel Ferenc

utcában is cl lett kezdve és a következő hetekben ez be is fog fejeződni.

3. A közterület-felügyelők bejárása során a Magyar utca 6-12. közötti házak környékét

rendezett állapotúnak találták, a házak előtti terület le volt kaszálva a járda melletti terület

gondozott, járható. A Magyar u. 2. számú elhagyatott ház udvarán, valamint az előtte lévő

közterületen a kaszálást a tulajdonosok a közterület-felügyelet felszólítására elvégezték.
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4. A Szarvasi Út 54. (Szélmalom utca eleje) alatti ingatlanok tulajdonosai részére felszólítást

küldtünk az ingatlannal határos közterület kaszálásának érdekében.

Kérem válaszaim elfogadását.

Békés, 2021.július 15.

kálmán Tibor
polgármester
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Sorszám. Tárgy:

N I 9
Deákné Domonkos

YI . interpellációs válasz

Döntéshozatal módja.

Egyszerű többség

____________________________

Tárgyalás módja: Előkészítette:

Nyílt ülés Gál András osztályvezető, Műszaki
Osztály

Tisztelt Képviselő Asszony!

Interpellációs kérdés:

Az ő körzetében továbbra is többen kérik a kátyúzást. A tegnapi nap folyamán jelezték felé,

hogy a főtéren is van egy nagy kátyú, amiről írásban tájékoztatja majd az illetékeseket.

Válasz:

A Békési Városfejlesztési és Szolgáltató Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társasághoz

továbbítottuk a kérését.

Kérem válaszom elfogadását.

Békés, 2021.július 15.

Kálmán Tibor
polgármester
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Sorszám. Tárgy.

Molnár Gábor

37/1 9 .
interpellációs válasz

Döntéshozatal módja.

Egyszerű többség

Tárgyalás módja: Előkészítette:

Nyílt ülés Gál András osztályvezető, Műszaki
Osztály

Tisztelt Képviselő Úr!

Interpellációs kérdés:

1 . Szeretne találkozni a helyi főkertésszel, hogy a Táncsics utcán lévő nyárfák állapotát

felmérjék. Az autóján szélvédőt kellett cserélni, mert annak ellenére, hogy még szél sem volt,

ráesett egy comb vastagságú gaily és betörte a szélvédőt. Tisztában van azzal, hogy fák aljáról

levágták a veszélyesebb ágakat, de ennek ellenére a fák továbbra is balesetveszélyesek, öregek,

hiszen 49 évvel ezelőtt lettek ültetve. Valamelyik hajnalban is arra ébredt, hogy egy nagyon

vastag faág leszakadt és ráesett a nagykapujára. Ha ez a fadarab egy biciklisre vagy gyalogosra

esett volna rá, lehet, meg is halt volna.

Szeretné a Táncsics Mihály utcán lévő fákat személyesen, egyesével végig nézni a főkertésszel,

hogy felmérjék, melyiket lehet kivágni.

2. Tudomása szerint az aszfaltozásra vonatkozó pályázat elbírálása alatt van. Sokan

megkeresték ebben az ügyben, de sok mindent írtak ki a facebookra is, ami nem fedi a

valóságot. Olyan hozzászólás is volt, hogy az önkormányzat már felhasználta a forrást.

Tudomása szerint pályáztatás alatt van az ügy, nem lett még felhasználva a forrás. Az anyagban

tervezett utcák aszfaltozására hamarosan sor kerül. Kérte, hogy erről adjanak tájékoztatást.

Válasz:

1 . A városi főkertész bejárása során a következőket állapította meg:

„A Táncsics utcai nyárfák és szilek tekintetében évek óta hiányzik a városi fasor gondozása.

Mindkettő fasorban, koronában sok a száraz ág, valamint egyes egyedek irányítatlanul

növekedtek az épületek fölé.

Szükséges a szárazolási feladatok utcaszintű elvégzése, valamint az ingatlanok fölé növekedett

ágak maximum 1/3-ának — vigyázva a fa állékonyságára, egyensúlyára — levágására. A munka

volumene miatt a szárazolási munkák ütemezésre kerülnek.
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2. Az utcák aszfaltozása vonatkozásában a közbeszerzési eljárás lezajlott, a nyertes plyázóval

a szerződéskötés folyamatban van.

Kérem válaszom elfogadását.

Békés, 2021. július 15.

Kálmán Tibor
polgármester
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Sorszám. Tárgy:

Mucsi András

Ny/I9.
interpellációs válasz

Döntéshozatal módja:

Egyszerű többség

Tárgyalás módja: Előkészítette.

Nyílt ülés Gál András osztályvezető, Műszaki
Osztály

Tisztelt Képviselő Úr!

Interpellációs kérdések:

1 . A Kispince utcán is nagyon komoly problémát jelentenek a száraz fák. Kérte a

választópolgárokat, hogy jelezzék a képviselők felé, ha hasonló gondjaik vannak. A Kispince

utca 98. szám előtt is van egy nyárfa, ami ki van száradva, és ha lesz egy szélvihar komoly

sérüléseket okozhat. Kérte, hogy ezt vágják ki, és vizsgálják felül legalább a főutak mentén

található fák helyzetét.

2. Kérte, hogy a Nyíri utca - Kopasz utca között található zugot - ami egyébként a

Bartók Béla utcához tartozik — valahogy nevezzék el. Mindenki csak a „zug” néven emlegeti.

Kérte, hogy ezt a zugot nevezzék cl például Ibrány-zugnak, vagy bármi másnak. Ezen a

területen is vannak problémák, hiszen jelenleg ezt a zugot illegális hulladéklerakónak

használják. A DÉMÁSZ még tavaly levágott ott ágakat, de nem szállíttatta el. Az egész terület

egy lakatlan ingatlan mellett található és nagyon elhanyagolt, esztétikailag is csúnya. Kérte,

hogy ennek a hulladéklerakónak a felszámolásában segítsen az önkormányzat.

Válaszok:

1 . A városi főkertész bejárása során a következőket állapította meg:

A Kispince utcában 1 db száraz szilvafa található, valamint a 98. számnál lévő gyökérnyakban

korhadt nyárfa. A szilvafa kivágását bízzuk rá az ingatlan tulajdonosára. A nyárfán koronában

sok száraz ág található, gyökérnyakban odúsodás tapasztalható a gumikalapácsos hangvizsgálat

alapján, valamint szemmel is látható az üreg. A kivágás indokolt, elvégzésére a Tűzoltóságot

felkértük.

2. A Nyíri utca és a Kopasz utcai zugban található hulladékot, valamint a DÉMÁSZ által

levágott gallyakat a BKSZ elszállította, ugyanitt a közterületen lévő zavaró növényzet levágása

fn1vmithrni vrni
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A közterületek, településrészek elnevezéséről, azok jelöléséről, a házszámozás rendj érő!,

valamint a művészeti alkotások közterületi elhelyezéséről szóló 33/2008. (X. 1 .) önkormányzati

rendelet szabályozza a közterületek elnevezését, meggondolandó, hogy a rendelet 3 . (4)

bekezdése nem alkalmazható-e, amely szerint a folytatólagos közterület nevét veszi fel.

Kérem válaszaim elfogadását.

Békés, 2021.július 15.

Kálmán Tibor
polgármester


